
 
 

Αθήνα, 23 Νοεμβρίου 2020 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  

 

Θέμα: «Σχετικά με την καθυστέρηση επανέναρξης εργασιών της πεζογέφυρας 
Παλαιού Φαλήρου» 

 

Στις 28 Ιανουαρίου 2020 είχαμε καταθέσει Αναφορά, με το ομόφωνο ψήφισμα του 

Δημοτικού Συμβουλίου Παλαιού Φαλήρου, που αφορούσε την καθυστέρηση υλοποίησης 

της κατασκευής  πεζογέφυρας στη Λεωφόρο Ποσειδώνος.  

Στις 11 Μαρτίου 2020 απάντησε ο αρμόδιος Υπουργός, ότι η καθυστέρηση δεν οφείλεται 

σε υπαιτιότητα του Αναδόχου, αλλά σε καθυστερήσεις των γνωμοδοτήσεων των αρμόδιων 

υπηρεσιών και άλλων προβλημάτων που προέκυψαν. Δεσμεύθηκε δε ότι το έργο θα 

ολοκληρωθεί μέχρι τον Ιούλιο του 2020.  

Τρεις μήνες μετά το έργο δεν έχει ολοκληρωθεί και η επικινδυνότητα για τους πεζούς 

παραμένει. Δεν μπορεί να καθυστερήσει περαιτέρω αυτό το ζωτικής σημασίας έργο για 

τους πολίτες του Παλαιού Φαλήρου.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 
 
Για ποιους λόγους δεν έχει ολοκληρωθεί από την Ανάδοχο Εταιρεία το έργο της 

πεζογέφυρας στο Παλαιό Φάληρο, πότε θα ολοκληρωθεί και τι κυρώσεις έχει αυτή η 

καθυστέρηση στην Ανάδοχο Εταιρεία; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Μπαλάφας Ιωάννης 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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